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Abstract (en)
The electronic door lock has a latch (203) and a bolt (205) which, in emergency situations, can simultaneously be retracted jointly from inside the
door by means of a door pusher and two followers (219, 285). From outside the door, the bolt (205) is blocked by means of an electronic key (229)
controlling an electric motor (221) which pulls the bolt (205) back via a cam mechanism (243, 249). In one end position of the bolt (205), the latch
(203) is also pulled back via a change lever (277). In the unlocking direction, the bolt (205) is driven by a spring (255). A blocking pawl (259) locks
the bolt (205) in the two end positions. <IMAGE>

Abstract (de)
Das elektronische Türschloß hat eine Falle (203) und einen Riegel (205), die gemeinsam von der Türinnenseite her über einen Türdrücker und zwei
Drückernüsse (219, 285) in Notsituationen gleichzeitig einziehbar sind. Von der Türaußenseite her wird der Riegel (205) mittels eines elektronischen
Schlüssels (229) gesperrt, welcher einen Elektromotor (221) steuert, der den Riegel (205) über ein Nockengetriebe (243, 249) zurückzieht. In einer
Endposition des Riegels (205) wird über einen Wechselhebel (277) auch die Falle (203) zurückgezogen. In Ausschließrichtung wird der Riegel (205)
von einer Feder (255) getrieben. Eine Blockierklinke (259) verriegelt den Riegel (205) in beiden Endpositionen.
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